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Academic Assistant (Postdoc), KHI Florence

Florence, 01.09.2018
Bewerbungsschluss: 28.02.2018

Kunsthistorisches Institut in Florenz - Max-Planck-Institut

[deutsche Version weiter unten]

The Kunsthistorisches Institut in Florenz - Max-Planck-Institut - Department Alessandro Nova - is
pleased to announce a call for applications for the position of

Academic Assistant (Postdoc)

Starting in September 2018, the position is offered for three years. We are looking for an excellent
candidate who has successfully completed his or her PhD (or will have by the inception of the con-
tract), with passive German language skills and a current research project that corresponds the-
matical ly  and  methodological ly  to  the  research  projects  of  the  department
(http://www.khi .f i . i t/Abtei lung_Nova).

In addition to working on an independent research project, the candidate will contribute to the sci-
entific activities and help with organizational tasks of the department of Prof. Nova. Flexibility and
readiness to take on responsibilities are both essential. A willingness to collaborate, good know-
ledge of two foreign languages, and active participation in the intellectual life of the KHI are also
expected.

Applications are welcome in German, English, or Italian in a single pdf (max. 2 MB) and should
include:

- detailed cv
- PhD certificate, or if necessary confirmation of the supervisor of expected completion
- description of PhD project (max. 4 pages)
- description of current research project (max. 4-5 pages)
- name and contact information for two academic references

Please send your electronic application by 28 February 2018 to dirnova@khi.fi.it

--

Am Kunsthistorischen Institut in Florenz – Max-Planck-Institut ist in der Abteilung Alessandro

http://www.khi.fi.it/Abteilung_Nova
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Nova zum September die Stelle eines/einer

Wissenschaftlichen Assistenten/Assistentin (Postdoc)

für drei Jahre zu besetzen.

Voraussetzungen sind der Nachweis einer zum Vertragsbeginn erfolgreich bestandenen Promoti-
on, passive Kenntnisse der deutschen Sprache sowie ein aktuelles Forschungsprojekt, das thema-
tische  und  methodologische  Berührungspunkte  zu  den  Forschungsprojekten  der  Abteilung
(http://www.khi.fi.it/Abteilung_Nova) erkennen lässt.

Neben der eigenen Forschungstätigkeit wird die Mitwirkung bei den wissenschaftlichen Aktivitä-
ten und den Organisationsaufgaben der Abteilung von Prof. Nova erwartet. Erwünscht sind Flexibi-
lität und Verantwortungsbereitschaft, ein kooperativer Arbeitsstil, gute Kenntnisse in mindestens
zwei Fremdsprachen und die aktive Teilnahme am wissenschaftlichen bzw. intellektuellen Aus-
tausch im Institut.

Interessierte sind gebeten, folgende Bewerbungsunterlagen auf Deutsch, Englisch und Italienisch
in einer pdf-Datei (max. 2 MB) einzureichen:

- Lebenslauf mit Studiengang
- Nachweis des bestandenen Promotionsexamens oder ggf. Bestätigung des Betreuers über den
baldigen Abschluss der Promotion
- Beschreibung der Dissertation (max. 4 Seiten)
- Beschreibung des Arbeitsvorhabens (max. 4-5 Seiten)
- den Namen von zwei Hochschullehrern für eventuelle Rückfragen

Die  Max-Planck-Gesellschaft  ist  bemüht,  mehr  schwerbehinderte  Menschen zu  beschäftigen.
Bewerbungen Schwerbehinderter sind ausdrücklich erwünscht.

Bewerbungen richten Sie bitte per E-Mail bis zum 28.02.2018 an: dirnova@khi.fi.it

Quellennachweis:
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